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2020 MBA 考研复试英语自我介绍 
 

MBA 院校的复试基本都需要进行英文面试，面试中最常见的环节便是自我介绍。相信在初试成绩出来

后，考研党们都会非常积极地准备复试，尤其是英语的自我介绍部分。除了一些简历书等书面材料外，出色

的自我介绍可以使导师更好地了解考生报名外更多的信息。流利的口头表达能力一定会给导师留下深刻的

印象，进而帮助大家拿到高分。自我介绍时间以 1-3 分钟为宜，不宜过长，思路要清晰，表达要流畅，一定

要突出重点。希赛教育给大家准备了英文自我介绍的范文，同学们可以选择性地借鉴一下。 

总体来说，自我介绍一般需要包括以下内容： 

1）开场白：一句话导入，直入主题。如：Good afternoon/morning! Dear professors. 

2）自我介绍主体： 

a. 姓名和年龄。如：My name is __姓名__. I’m __年龄___ years old. 

b. 原来的院校和专业；所在的公司和职位。（应届考生要将原来院校的英文名称和所学专业的英文名称

弄清楚，在职考生要将自己的公司名称及自己的职位名称准确表达出来。）如：I will graduate from ___院校

___ this year, majoring in___专业____. / After my graduation, I worked as a __职位__ in ___公司___ for 2 years, 

taking charge of ___岗位职责____.  

c. 对某个研究领域的兴趣，研究现状（表达一定要谦虚）。如：During my undergraduate study, my interest 

mainly focuses on___研究领域__. 

d. 对于应届考生，可以强调自己参加过的学术培训。如：I have received some academic training these 

years. First, I have read some classic works of ___专业领域____. Second, I have participated in some academic 

courses and research projects of my major __专业领域_, for instance, __学术课程或研究项目___（说明名称和

时间）. 

e. 对于在职考生或有工作经验的考生，可介绍自己的工作成果和成绩。如：As the assistant to the General 

Manger of ___ Company, I have helped to negotiate a $200,000 deal for the corporation. 

f. 表达自己的志向，突出对学术研究的追求。如：Out of my great interest in ___专业名称___ and my strong 

desire for further academic study, I sincerely hope to pursue my graduate degree in __院校名称__. 

3）结束语：That’s all! Thanks for your listening. 

 

自我介绍范文一（应届考生）： 

Good afternoon/morning! Dear professors. 

My name is __姓名__. I’m __年龄___ years old. I will graduate from ___院校___ this year, majoring in___专

业____. During my undergraduate study, my interest mainly focuses on___研究领域__. However, because of my 

insufficient theory and research, accumulating theory knowledge and experience is the primary purpose for me. I 

have received some academic training these years. First, I have read some classic works of ___专业领域____, such 

as __著作名称__. Second, I have participated in some academic courses and research projects of my major __专业

领域_, for instance, __学术课程或研究项目___（说明名称和时间）. After getting some experience of academic 

activities in __院校名称__, I was deeply attracted by some research subjects of my major. Thus, out of my great 

interest in our major and my strong desire for further academic study, I sincerely hope to pursue a graduate degree 

in ___院校名称___.  

That’s all! Thanks for your listening. 

 

自我介绍范文二（往届考生或在职）： 

My name is __姓名__. I’m __年龄___ years old. After my graduation, I worked as a __职位__ in ___公司___ 

for 2 years, taking charge of __岗位职责___. As the assistant to the General Manger of __公司名称_ Company, I 

have helped to negotiate a $200,000 deal for the corporation（工作成绩）. Even though I have finished the 



                                                                      内部资料，禁止传播 

希赛网——专业的在线教育平台                 客服热线：400-111-9811                             2 / 2 

undergraduate degree and worked several years, it is still necessary for me to accumulate more theoretical 

knowledge and experience. Meanwhile, __院校名称__ enjoys high status in this field, and our outstanding 

professors have also made great achievements. So I decided to continue to study this major in __院校名称__, and 

I believe I can make more progress here. 

That’s all! Thanks for your listening. 

以上自我介绍的范文只是起到抛砖引玉的作用，希望同学们能够通过简单的引用和修改，转化为自己的

自我介绍，最后祝愿大家顺利通过 MBA 复试！ 

    


